
Kokousmuistio 18.2.2025  

 

Aika   tiistai 18.2. klo 16:40-17:25 

Paikka   Asematien nuorisotilat, Asematie 4, 86800 Pyhäsalmi   

Läsnä   

Otto Uusitalo   puheenjohtaja  

Noora Nurmesniemi   sihteeri 

Elias Rasila   

Joanna Kekäläinen   

Jenny Pönkkö   

Satu Tikka, nuoriso-ohjaaja  

 

Poissa   

Siiri Koskela   

  

1. Aloitimme kokouksen klo 16.40. 

2. Kävimme koontia MV-illasta. Pidimme jokainen illan toteutuksesta ja muutenkin illan 

kulusta, väkeäkin kävi paljon. Eniten ääniä oli tullut esimerkiksi uuden nuotiopaikan 

puutteesta. Meidän tehtävänämme on viedä asioita eteenpäin ja mietimme, että olisi kiva 

saada nuotiopaikka esimerkiksi Lossinrantaan. Sovimme, että Otto tuo asialle seuraavassa 

kaupungin valtuuston kokouksessa.  

3. Keskustelua heräsi myös siitä, että uuteen Hyvinvointi-taloon olisi kiva saada myös nuorille 

vuoroja. 

4. Noora nosti myös esille aikaisemmin käsitellyn asian, kun keskusteltiin, että koululle piti 

tulla uudet ja isommat roskikset, muttei niitä koskaan kuitenkaan tullut.  

5. Kävimme läpi työryhmien kuulumiset. Ainut kokous mikä on ollut viimeisen kokouksemme 

jälkeen, oli Perinnetoimikunnan kokous. Jenny ei päässyt kokoukseen, joten Siiri tuurasi 

häntä. Siiri ei kuitenkaan tänään päässyt kokoukseemme kertomaan kyseisestä 

kokouksesta, joten kävimme esityslistan läpi.  

6. Oton kausi POP-nuvassa päätyy keväällä, joten meidän tulee päättää hänelle uusi jäsen. 

Sovimme palaavamme asiaan myöhemmin. 

7. Saimme aikaisemmin tehtäväksi keksiä EPT-keikalle uuden nimen, joten kävimme 

nimiehdotuksia läpi. Esille nousivat esimerkiksi nimet Selvä saundi ja Raitis rytmi. 



Päätimme lopulliseksi nimeksi Selvät saundit. Satu oli myös puolestamme kysynyt levy-

yhtiöiltä tarjouksia jo valmiiksi, joten kävimme ehdotuksia läpi, joista yksi nimi nousi 

erityisesti esille. Jäämme kuitenkin odottamaan mahdollisia tulevia tarjouspyyntöjä, ennen 

kuin teemme lopullista päätöstä. 

8. Vaikuttajaryhmässämme on vähän jäseniä, joista suurin osa on myös lähdössä jatko-

opiskelemaan muualle, joten tehtävänämme on etsiä uusia jäseniä. Suunnittelimme, että 

voisimme koululla esitellä toimintaamme esimerkiksi keskusradion kautta myöhemmin 

keväällä.  

9. Seuraavan kokouksen ajankohta tiistaina 16.3.2025 kello 16:00.  

10. Puheenjohtaja päätti kokouksen.  

 

  

_______________________________________   _______________________________________  

       puheenjohtaja Otto Uusitalo  sihteeri Noora Nurmesniemi  


